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Sz. P.  

Jerzy Racki 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację, która wpłynęła 21 grudnia 2017r., 

w załączeniu przesyłam informację odnośnie bieżącego stanu faktycznego spraw 

w przedmiocie obejmującym zakres interpelacji. Jednocześnie zapewniam, że 

Prezydent Miasta jest zainteresowany jak najlepszym funkcjonowaniem spółek 

miejskich.  

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Pismo Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Ciechanowie 

Spółka z o.o. z dnia 03 stycznia 2018r. o sygn. N/1/2018 

 

 




